

CONTRACT ADDENDUM

Resurfacing of Greenbelt Pathway West

RFP file no. NR54

July 30, 2013

ADDENDA AU CONTRAT

Renouvellement de la couche de surface du sentier récréatif de la Ceinture de verdure ouest

No. de dossier de l'appel d'offres: NR54

Le 30 juillet 2013

ADDENDUM No. 2

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

CLOSE OF TENDER is extended to August 2, 2013 at 3:00 p.m. Ottawa time.

QUESTIONS / ANSWERS

- Q1. The section of the pathway between Robertson Road and Carling Ave. has a majority of the pathway measuring between 2m to 2.5m. If you wish the pathway to measure 3m wide we would bring in a small bulldozer and remove the overgrowth of grass. Can we just roll this over and leave on site provided we are not placing this material in a drainage area?
- A1. The Carling Avenue to Robertson Rd section will be graded by the NCC prior to contract award.

Note that bulldozers are not permitted.

ADDENDA no. 2


Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

La **CLÔTURE DE L'OFFRE** est prolongée au 2 août 2013 à 15 h, heure d'Ottawa.

QUESTIONS / RÉPONSES

- Q1. Une partie section du sentier entre Robertson Rd et l'avenue Carling mesure entre 2 m et 2,5 m. Pour faire le sentier à 3 m comme indiqué, on prendrait un bulldozer pour enlever l'excédent d'herbe. Est-ce qu'on peut laisser les l'herbe enlevée sur le site pourvu qui ne soit pas dans une zone de drainage?
- R1. La partie du sentier entre Robertson Rd et l'avenue Carling sera nivelée par la CCN avant l'octroi du contrat.

Prendre note que l'utilisation d'un bulldozer n'est pas permise.


Nicole Galipeau for/pour Nathalie Rheault
Senior Contract Officer | Agent principal aux contrats
Procurement Services | Services de l'approvisionnement